



MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA
30, CH. BEGLEY, CP 10, KAZABAZUA (QUÉBEC) J0X 1X0
TÉLÉPHONE : (819) 467-2852 – TÉLÉCOPIEUR : (819) 467-3872
COURRIEL : direction@kazabazua.ca

AVIS PUBLIC

AUX CONTRIBUABLES DE LA MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA

BILLET GRATUIT PAUGAN FALLS RAPIDS TEAM

EST PAR LA PRÉSENTE DONNÉ par le soussigné, Pierre Vaillancourt, Directeur général et secrétaire trésorier de la susdite municipalité,

QUE la municipalité de Kazabazua offre aux citoyens de la municipalité la possibilité d'emprunter deux billets d'entrée pour les joutes de hockey à l'aréna de Low, vous devez en aviser 24 heures en avance avant la joute prévue, une fois inscrit vous pouvez les procurer à la bibliothèque de Kazabazua et de les retourner par la suite.

QUE le conseil invite cordialement ses citoyennes et citoyens à y participer.

DONNE A Kazabazua

CE 12 novembre 2024

Pierre Vaillancourt, DMA
Directeur général et secrétaire trésorier



MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA

30, CH. BEGLEY, CP 10, KAZABAZUA (QUÉBEC) J0X 1X0
TÉLÉPHONE : (819) 467-2852 – TÉLÉCOPIEUR : (819) 467-3872
COURRIEL : direction@kazabazua.ca

PUBLIC NOTICE

TO TAXPAYERS OF THE MUNICIPALITY OF KAZABAZUA

FREE TICKETS PAUGAN FALLS RAPIDS TEAM

IS HEREBY GIVEN by the undersigned, Pierre Vaillancourt, Director General and Secretary-Treasurer of the said municipality,

THAT the Municipality of Kazabazua offers citizens of the municipality the opportunity to borrow two tickets for the hockey games at the Low Arena, you must notify 24 hours in advance before the scheduled game, once registered you can obtain them at the Kazabazua library and return them afterwards.

THAT the Council cordially invites its citizens to participate.

GIVEN at Kazabazua

THIS November 12, 2024

Pierre Vaillancourt, DMA
Director General / Secretary-Treasurer
